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PROTOKÓŁ Nr  XLIII/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 18 listopada 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych: 21 radnych.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 9:00 otworzyła sesję, przedstawiając jej 

porządek:                       

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z 23.09.2013r. i z 30.10.2013r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

4. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata  

2013-2025.  

5. Uchwała w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości poŜyczek udzielanych przez burmistrza 

w 2013 roku. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli  

i szkół, dla których Miasto Szczecinek nie jest organem prowadzącym oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym. 

8. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem albo oddanie w uŜyczenie nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Szczecinek w drodze bezprzetargowej. 

9. Uchwała w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie na rok 2014. 

10. Uchwała w sprawie zmiany „Programu Aktywności Lokalnej Miasta Szczecinek na lata 2010-

2013”. 

11. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/247/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

12 listopada 2012r. w sprawie wysokości stawek opłatek targowej i sposobu jej poboru. 

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na ustanowienie słuŜebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w drodze darowizny na rzecz 

Województwa Zachodniopomorskiego prawa własności nieruchomości połoŜonych  

w Szczecinku. 

15. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

16. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek.  
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17. Uchwała w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 

Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. z siedzibą w Szczecinku na lata 2014-2016”. 

18. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu „Kaszubska-I” w Szczecinku. 

19. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

20. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczecinku. 

21. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego  „Narutowicza II” w Szczecinku. 

22. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

23. Uchwała w sprawie zniesienia pomników przyrody znajdujących się na terenie miasta 

Szczecinek. 

24. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława Dąbrowskiego na działania 

Burmistrza Miasta Szczecinek. 

25. Uchwała w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie niewystąpienia przyczyny wygaśnięcia 

mandatu radnego Marka Ogrodzińskiego. 

26. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/254/2012 z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania 

wysokości stawki tej opłaty. 

27. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

28. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

29. Wnioski i zapytania radnych. 

30. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zapytała o uwagi do protokołów z sesji Rady Miasta z dnia 23.09.2013r. oraz z dnia30.10.2013r., 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania kolejno nad przyjęciem obu w/w protokołów z sesji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 23.09.2013r. 

 

W kolejnym głosowaniu jawnym Rada Miasta równieŜ jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła protokół z sesji  

z dnia 30.10.2013r. 

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja 5 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− przypomniał uzasadnienie do uchwały i odczytał proponowane kwoty. 

 

Roman Matuszak  radny: 

− zapytał o kwotę 50tys.zł przeznaczoną dla SAPiK-u, prosząc o szczegółowe wyjaśnienia na co ma być 

przeznaczona ta kwota? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe chodzi o refundację kosztów, jakie SAPiK poniósł na otwarcie Zamku, 

− pieniądze na ten cel były zarezerwowane w budŜecie Miasta, ale zdecydowano, Ŝe lepiej zrobi to SAPiK, 

− w budŜecie SAPiK-u tych pieniędzy nie było, ale były w budŜecie Miasta. 

 

Roman Matuszak  radny: 

− rozumie, Ŝe SAPiK poniósł wydatki nie mając zabezpieczonych środków  w swoim budŜecie, 

− zwrócił uwagę, Ŝe jego propozycje zgłoszone na posiedzeniu Komisji BudŜetowo-Ekonomicznej  

nie znalazły odzwierciedlenia w formie autopoprawki do projektu uchwały, 

− dlatego Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie głosował „przeciwko” podjęciu uchwały. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprawka proponowana przez radnego Romana Matuszaka dotyczyła rezygnacji z dotacji dla SAPiK-u 

oraz zakupu samochodu dla StraŜy Miejskiej, 

− w zamian środki te miały być przeznaczone na zakup ekranu monitorującego powietrze nad 

Szczecinkiem. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− jedyną osobą, która moŜe wnosić autopoprawki jest Burmistrz, 

− dlatego wypowiedź radnej Joanny Pawłowicz nie jest merytoryczna. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe uwagi te powtórzy przy realizacji punktu „wnioski i zapytania radnych”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  17 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się”  podjęła uchwałę: 

Nr XLI/361/2013  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 
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Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do załącznika nr 1, zamiast „2015” powinno być „2025”. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ta poprawka nie musi być przegłosowana, bo to pomyłka drukarska. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 21 głosami „za”  podjęła uchwałę: 

Nr XLI/362/2013  

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2013-2025 . 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/363/2013  

w sprawie ustalenia maksymalnej wysoko ści po Ŝyczek udzielanych przez burmistrza  

w 2013 roku. 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− omówił proponowaną uchwałę, 
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− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, czy jest moŜliwość uruchomienia poradni dla rodziców dzieci autystycznych? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o zadawanie tego typu pytań w odpowiednim punkcie porządku obrad,  

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/364/2013   

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji d la przedszkoli i szkół, dla których 

Miasto Szczecinek nie jest organem prowadz ącym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowo ści ich 

wykorzystania . 

 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− chodzi o trudną kwestię związaną z udzielaniem pomocy materialnej,  

− uszczegółowienie zasad pozwoli na lepsze wykorzystanie środków. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/365/2013  

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej   

o charakterze socjalnym.  

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/366/2013  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wynajem albo oddanie w u Ŝyczenie nieruchomo ści stanowi ących 

własno ść Miasta Szczecinek w drodze bezprzetargowej. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− po dyskusji i szerokim omówieniu propozycji, Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, 

− poinformowała, Ŝe na posiedzeniu Komisji Pani Beata Kowal omówiła przebieg i wyniki konsultacji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/367/2013  

w sprawie programu współpracy Miasta Szczecinek z o rganizacjami pozarz ądowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwi etnia 2003 roku o działalno ści po Ŝytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2014.  

 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− chodzi o wydłuŜenie terminu obowiązywania Programu na 2014r. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/368/2013  
w sprawie zmiany „Programu Aktywno ści Lokalnej Miasta Szczecinek na lata 2010-2013”. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, 

− Burmistrz mógł zaproponować podwyŜszenie podatków od nieruchomości o wartość inflacji, ale 

zaproponował pozostawienie ich bez zmian. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, Ŝe na posiedzeniu Komisji nie „wstrzymał się” od głosu, ale głosował „przeciwko” 

pozytywnemu zaopiniowaniu projektu uchwały, 

− zgłosił poprawkę do uchwały i wniosek o przegłosowanie tej propozycji, 

− w pkt 1a zamiast 0,73zł/1m2 wprowadzić 0,63zł/1m2, 

− w pkt 1b zamiast 22,82zł/1m2 wprowadzić 20,41zł/1m2, 

− w pkt 1e zamiast 7,66zł/1m2 wprowadzić 6,57zł/1m2, 

− w pkt 2a zamiast 0,88zł/1m2 wprowadzić 0,78zł/1m2, 

− w pkt 2c zamiast 0,45zł/1m2 wprowadzić 0,27zł/1m2. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− jest zaskoczony tymi poprawkami, poniewaŜ chciałby wiedzieć, jaki to będzie miało skutek dla budŜetu 

Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła się do radnego Romana Matuszaka, czy moŜe na to pytanie odpowiedzieć? 

 

Roman Matuszak radny: 

− uwaŜa, Ŝe na pytanie radnego Wiesława Drewnowskiego powinien odpowiedzieć Burmistrz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, Ŝe Burmistrz i radni dopiero teraz usłyszeli te propozycje. 

 

Roman Matuszak radny: 

− uwaŜa, Ŝe Burmistrz moŜe wprowadzić autopoprawki do projektu budŜetu na 2014r., 

− proponowane stawki wyraŜają politykę podatkową Wspólnoty Samorządowej, a nie politykę Burmistrza, 

− te stawki zostały wyliczone w prosty sposób: stawki podatku z 2012r. z uwzględnieniem stopnia inflacji  

w 2013r. i prognozowanej inflacji w 2014r., czyli 4,63% inflacji, 

− i o taką stawkę proponuje się podnieść podatki w 2014r. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− po pierwsze wydaje się, Ŝe tego typu propozycje powinny być zgłaszane najpierw na posiedzeniu Komisji 

a nie od razu na sesji, 

− proponowana zmiana oznacza uszczuplenie budŜetu Miasta o kilka milionów złotych,  

− podatki nie są podwyŜszane, nie zastosowano ulg, z których w 2014r. zrezygnowano, 
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− nie rozumie, dlaczego radny chce stosować stopę inflacji z 2012r., a nie np. z 2011r. czy z 20101r.? 

− Burmistrz zaproponował takie stawki, Ŝeby nie było deficytu budŜetowego, Ŝeby zrównowaŜyć wydatki  

z przychodami, nie musi bazować na sprzedaŜy mienia, 

− w najbliŜszych latach dochody miasta będą pochodziły z dwóch źródeł: z podatku dochodowego od osób 

fizycznych oraz z podatku od nieruchomości, w większych miastach dodatkowo z podatku od osób 

prawnych, 

− rozmawiał z wieloma przedsiębiorcami, podatek od nieruchomości nie stanowi duŜego obciąŜenia dla firm, 

natomiast stanowi znaczący wpływ do budŜetu Miasta, 

− dla pojedynczego mieszkańca propozycja Wspólnoty Samorządowej to znikomy skutek, moŜe 1gr, 

− proponuje dać sobie spokój z podnoszeniem podatków, ale jest zwolennikiem maksymalnego podatku od 

nieruchomości, to absolutnie słuszne,  

− Ŝeby takiej skali podwyŜki nie było, trzeba podwyŜszać systematycznie co roku, 

− podobnie jest ze stawkami czynszu w ZGM TBS sp. z o.o., 

− proponuje zmienić nazwę „Wspólnota Samorządowa” na nazwę „Samoobrona”. 

  

Roman Matuszak radny: 

− Burmistrz jest zwolennikiem maksymalnych podatków od nieruchomości, takich jakie są w Warszawie, 

− Wspólnota Samorządowa jest za miarkowaniem tych stawek, 

− rozumie, Ŝe Przewodnicza Rady Miasta podda propozycję pod głosowanie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie jest prawdą, Ŝe w Szczecinku są takie same stawki jak w Warszawie, 

− moŜe w Warszawie będą maksymalne, w Szczecinku nie są. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe przyjęto dla porównania rok 2012, a nie lata wcześniejsze dlatego, Ŝe w 2012r. stawki podatku 

na 2013r. zostały horrendalnie podwyŜszone, gdyby cofnąć się dalej, zaproponowane stawki byłyby 

jeszcze niŜsze, nie jest to więc propozycja taka, jaką wniosłaby „Samoobrona”. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poprosiła o spieranie się merytoryczne, a nie w taki sposób, jak robi to Burmistrz Miasta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− moŜna było rozmawiać merytorycznie na posiedzeniu Komisji. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− stawki podatku na 2013r. zostały przecieŜ formalnie uchwalone, i nie waŜne jakim stosunkiem głosów, 

poniewaŜ juŜ obowiązują, cofanie się do 2012r. jest więc nieuzasadnione, 

− moŜna mówić jedynie o stawkach na 2014r., przy uchwalonych stawkach nic juŜ robić nie moŜna. 
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Roman Matuszak radny: 

− wyjaśnił, Ŝe proponowane stawki dotyczą 2014r. a powołanie się na lata 2012-2013 miało na celu 

przedstawienie sposobu wyliczenia proponowanych nowych stawek. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie zgodziła się ze stanowiskiem radnego Romana Matuszaka, 

− o godz. 9:45 zarządziła 5 minutową przerwę w obradach, w celu umoŜliwienia Klubom Radnych i radnym 

zastanowienie się nad zgłoszoną poprawką. 

 

Obrady wznowiono po przerwie o godz. 9:50. Obecnych 21 radnych. 

 

c.d. ad.11. Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała poprawkę zgłoszoną przez radnego Romana Matuszaka, przystąpiła do jej przegłosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  4 głosami „za”, przy 17 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” nie przyjęła zgłoszonej poprawki do projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, bez proponowanej 

zmiany. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”  

podjęła uchwałę: 

Nr XLI/369/2013  
w sprawie  okre ślenia wysoko ści stawek podatku od nieruchomo ści . 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/370/2013  
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/247/2012 Rady Mias ta Szczecinek z dnia 12 listopada 2012r.  

w sprawie wysoko ści stawek opłatek targowej i sposobu jej poboru. 
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Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− chodzi o ustanowienie słuŜebności na rzecz PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku, 

− przypomniał uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/371/2013  

w sprawie wyra Ŝenia zgody na ustanowienie słu Ŝebności przesyłu na nieruchomo ściach stanowi ących 

własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, odczytał paragraf 1 uchwały, 

− chodzi o uporządkowanie stanu prawnego. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 20 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/372/2013  

w sprawie przekazania przez Miasto Szczecinek w dro dze darowizny na rzecz Województwa 

Zachodniopomorskiego prawa własno ści nieruchomo ści poło Ŝonych w Szczecinku. 

 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie, 

− chodzi o podniesienie kapitału spółki. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/373/2013  

w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkan iowej Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aport u) w formie nieruchomo ści stanowi ących 

własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Na sale obrad wrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 21 radnych. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/374/2013  

w sprawie  zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę dotyczącą załączników do projektu uchwały, przedłoŜoną przez PWiK Sp. z o.o., 

− nową treść załączników radni otrzymali juŜ przed sesją,  

− odczytał pismo PWiK Sp. z o.o. zawierające wyjaśnienie, dlaczego proponuje się poprawioną treść 

załączników. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności juŜ te poprawki zaopiniowała pozytywnie, 

− przystąpiła do głosowania nad zgłoszonymi poprawkami, polegającymi na przyjęciu nowej wersji 

załączników do uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła zaproponowaną zmianę 

załączników. 
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Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Roman Matuszak radny: 

− rozumie, Ŝe inwestycje modernizacyjne będą finansowane z odpisu amortyzacyjnego, który nalicza 

spółka, 

− pytanie: jeŜeli chodzi o budowę nowych sieci wodociągowych, o których mowa w poz.3,4,6,7 i 10 za kwotę 

930 tys.zł na 3 lata oraz budowę sieci kanalizacyjnej poz. 4,6,7 i 8 za kwotę 820 tys.zł – z jakich środków 

spółka będzie rozliczać te inwestycje? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wszystkie inwestycje będą prowadzone z własnych funduszy spółki, ale będą teŜ starania o dotację  

z WFOŚ. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy przeprowadzono analizę wpływu amortyzacji od nowych inwestycji na przyszłe stawki opłat za zuŜycie 

wody i odprowadzanie ścieków? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wszystkie analizy zostały wykonane, uwzględniono teŜ propozycje rozwoju Miasta. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w jaki sposób będzie to miało wpływ na opłaty? czy moŜe nie będzie Ŝadnego wpływu? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− to wpływ bardzo znikomy,  

− od przyszłego roku wpływ na opłaty będzie miała spłata zaciągniętych kredytów, 

− nie przewiduje się znacznych podwyŜek opłat. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy „znikomy wpływ” to np. 5 %, czy więcej? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wniosek taryfowy będzie złoŜony w późniejszym terminie, 

− teraz nie da się na to pytanie odpowiedzieć. 

 

Roman Matuszak radny: 

− miał głosować za przyjęciem uchwały, ale nie wiedząc jaki to będzie miało wpływ na opłaty, wstrzyma się 

od głosu. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− czy proponowane inwestycje wpłyną na to, Ŝe odory z sieci kanalizacyjnej znikną ? 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− na to co wpływa do kanalizacji spółka nie ma wpływu, wpływ mają mieszkańcy, 

− jednak spółka juŜ teraz stara się, aby tych odorów nie było. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wśród planowanych inwestycji są zadania, które mogą zmniejszyć uciąŜliwości odorowe, wydostające się 

z sieci kanalizacyjnej, to będzie wykonane w najbliŜszym czasie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uciąŜliwości zgłaszane przez mieszkańców występują okresowo, 

− to co zrobiła spółka spowodowało zmniejszenie uciąŜliwości, ale chciałaby zasugerować metodę, o której 

mogłaby opowiedzieć na odrębnym spotkaniu po sesji.  

 

Beata Pszczoła-Bry ńska PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− po sesji chętnie zapozna się z propozycją radnej Joanny Pawłowicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw”  

podjęła uchwałę: 

Nr XLI/375/2013  

w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Rozwoju i  Modernizacji Urz ądzeń Wodoci ągowych  

i Urządzeń Kanalizacyjnych b ędących w posiadaniu Przedsi ębiorstwa Wodoci ągów i Kanalizacji 

Spółka z o.o. z siedzib ą w Szczecinku na lata 2014-2016”. 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/376/2013  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego terenu „Kaszubska-I” w Szczecinku. 
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Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/377/2013  

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „28 Lutego III” w Szczecinku. 

Ad.20. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/378/2013  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczeci nku. 

Ad.21. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/379/2013 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  „Narutowicza II” w  Szczecinku.  
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Ad.22. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/380/2013  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie regulaminu utrzymania czysto ści  

i porz ądku na terenie Miasta Szczecinek. 

Ad.23. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska:  

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− jednym z drzew jest wiąz przy ul. Ordona, ale jego stan zdrowotny jest  taki zły, Ŝe nie da się go juŜ 

uratować i musi być wycięty. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/381/2013  

w sprawie zniesienia pomników przyrody znajduj ących si ę na terenie miasta Szczecinek. 

 

Ad.24. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej:  

− Komisja po zapoznaniu się ze skargą proponuje Radzie Miasta podjęcie opracowanej uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym wpłynęła kolejna skarga tego samego skarŜącego. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/382/2013   

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zdzisława D ąbrowskiego na działania Burmistrza  

Miasta Szczecinek. 

Ad.25. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− wskazał na błąd literowy a właściwie cyfrowy w treści uzasadnienia uchwały, wymagający poprawki, 

− zamiast 04.12.2013r. powinno być 04.12.2006r. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− to oczywista pomyłka i poprawka nie wymagająca przegłosowania, 

− nie było jeszcze daty 04.12.2013r. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja po wnikliwej analizie dokumentów 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” proponuje 

przyjęcie przedłoŜonej uchwały. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− występując z pismem do Przewodniczącej Rady Miasta, radni prosili o umowy wolontariatu oraz inne 

umowy, które radny Marek Ogrodziński zawarł ze Szpitalem, 

− radni otrzymali odpowiedź połowiczną,  

− radny Marek Ogrodziński dostarczył oświadczenie i jedną umowę wolontariatu, 

− brak jest odpowiedzi ze Szpitala, czy były inne umowy zawierane z radnym,  

− co do tego nie ma pewności,  

− radna poinformowała, Ŝe ze względu na brak wymaganych informacji nie weźmie udziału w głosowaniu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− radni otrzymali oświadczenie radnego Marka Ogrodzińskiego. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− poinformował, Ŝe zwraca się do wyborców, którzy są zdziwieni zaistniałą sytuacją, 

− oświadczył, Ŝe „nigdy, nigdy nie złamał tzw. ustawy antykorupcyjnej”, 

− nie ma absolutnie innych umów zawartych ze Szpitalem, poza tą umową, którą dostarczył, 

− historia jego współpracy ze Szpitalem jest długa, wpierw pracował tam jako asystent, 

− z końcem 2001r. został zwolniony w ramach redukcji etatów, 

− od 2002r. pracował w PODIMEDzie i Wojskowej Przychodni, nie ma to nic wspólnego z mieniem 

komunalnym, 
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− w 2006r. w związku ze zmianą władz Szpitala zwrócił się o zawarcie umowy wolontariatu, 

− potem uzyskał tytuł naukowy doktora nauk medycznych, 

− został radnym Rady Miasta Szczecinek, 

− osoba, która chciała, Ŝeby na niego spadła odpowiedzialność mogła zwrócić się do Okręgowej Izby 

Lekarskiej, 

− wie o tym, Ŝe ktoś do Izby juŜ dzwonił,  

− Okręgowa Izba Lekarska oświadczyła, Ŝe radny nie prowadzi działalności gospodarczej na mieniu 

komunalnym, a jedynie jako prywatną praktykę lekarską, 

− ze względu na to, Ŝe uchwała dotyczy jego sprawy, poprosił o wyłączenie z udziału w głosowaniu. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− to kolejna nieprzyjemna sprawa, 

− dlatego radni wystąpili do Przewodniczącej Rady Miasta, aby jedynym argumentem nie było oświadczenie 

radnego, którego sprawa dotyczy, ale Ŝeby uzyskać teŜ odpowiedź ze Szpitala, 

− zwrócił uwagę, Ŝe umowa wolontariatu dostarczona przez radnego Marka Ogrodzińskiego zawarta jest  

z innym podmiotem, a nie ze Spółką „Szpital Szczecinek”, 

− teraz Szpital  jest Spółką, czy jest zawarta nowa umowa ze Szpitalem? 

− w Okręgowej Izbie Lekarskiej powiedziano, Ŝe są dwie umowy wolontariatu. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zaŜądał przedstawienia tego drugiego dokumentu, 

− uwaŜa, Ŝe zarzuca mu się, Ŝe jego oświadczenie jest nieprawdziwe. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− wyjaśnił, Ŝe Okręgowa Izba lekarska udzieliła takiej informacji przez telefon, a rozmowa telefoniczna  

nie jest dokumentem. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zapytał, czy to radny Andrzej Modrzejewski dzwonił do Izby? 

− a jeśli nie, to poprosił o podanie imienia i nazwiska osoby, która dzwoniła, poniewaŜ tak jest to tylko 

zniewaŜenie. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− to nie on dzwonił, uwaŜa, Ŝe to nie zniewaŜenie, tylko wątpliwości, które mogłoby rozwiać oświadczenie 

dyrektora Szpitala, 

− zwrócił uwagę, Ŝe we wpisie do ewidencji działalności gospodarczej radny podał adres szpitala, jako 

miejsce prowadzenia działalności gospodarczej. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− podanie adresu nie skutkuje wykonywaniem działalności pod tym adresem, 
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− zapytał radnego Andrzeja Modrzejewskiego, czy posiada informacje, Ŝe wykonuje usługi lecznicze na 

terenie Szpitala w ramach działalności gospodarczej? 

− umowa została rozwiązana z końcem 2001r., z tą datą ustało wykonywanie usług medycznych w ramach 

działalności gospodarczej. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− to tylko oświadczenie radnego, kaŜdy moŜe mieć wątpliwości, 

− ale są tylko jednostronne dokumenty,„kaŜdy oskarŜony ma prawo się bronić”. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− uwaŜa, Ŝe radny Andrzej Modrzejewski go publicznie obraŜa. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− wyjaśnił, Ŝe uŜył takiego określenia „w cudzysłowie”,  

− nie mając dokumentów, nie ma obrazu sytuacji, 

− poinformował, Ŝe z tego względu nie weźmie udziału w głosowaniu, 

− zapytał, czy Przewodnicząca Rady Miasta wystąpiła do Szpitala o konkretne umowy? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe nie widziała takiej potrzeby, 

− radny Marek Ogrodziński przedłoŜył umowę wolontariatu podpisaną przez przedstawiciela Szpitala,  

i oświadczył, Ŝe innej umowy nie było. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jest zaŜenowany określeniem tzw. „oskarŜonego”, 

− współpracuje z radnym Markiem Ogrodzińskim od lat, radny Marek Ogrodziński nie miał Ŝadnej umowy ze 

Szpitalem,  na podstawie której brałby jakieś pieniądze, 

− gdyby nie umowa wolontariatu, a brałby pieniądze, to teŜ nie łamałby ustawy, ta sprawa była wyjaśniana, 

− radni powołują się na opinię z Sejmu sporządzoną dla Posła Czesława Hoca, 

− nie ma mienia Szpitala jako mienia Miasta, mieniem są udziały w Spółce,  

− kaŜdy z radnych, którzy pracują w szpitalu nie łamie ustawy, 

− nikt nie zaprzeczał, Ŝe Miasto jest właścicielem udziałów, a to róŜnica, 

− radny Marek Ogrodziński pracuje w Szpitalu za darmo, niech radni Andrzej Modrzejewski lub Roman 

Matuszak pokaŜą, gdzie pracują za darmo, 

− apeluje, aby przestać zaglądać ludziom do portfeli i umów. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− uwaŜa tak, jak Burmistrz, i nie wie o co chodzi z tymi zarzutami,  

− podjął decyzję, Ŝe nie będzie juŜ więcej kandydował do Rady Miasta, 

− jest mu głupio słuchać oskarŜeń kolegi radnego. 
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Janusz Rautszko radny: 

− tak jasno i czytelnie, jak oświadczył radny Marek Ogrodziński nie moŜna zrobić lepiej, 

− umowa wolontariatu to dokument podpisany przez radnego i przedstawiciela Szpitala, 

− domaganie się od Szpitala kolejnych dokumentów to absurd, tak jak absurdem jest to, co się obecnie 

dzieje na sesji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nie mając potrzebnych informacji, nie weźmie udziału w głosowaniu. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− poinformowała, Ŝe równieŜ nie weźmie udziału w głosowaniu. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− wyjaśnienia radnego Marka Ogrodzińskiego są wystarczające, 

− jeśli osoba publiczna oświadcza, to jest to dla niego wiąŜące i będzie głosował za podjęciem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, Ŝe o wyłączenie z głosowania poprosili następujący radni: Marek Ogrodziński, Joanna 

Pawłowicz, Andrzej Modrzejewski, Roman Matuszak i Małgorzata Golińska, 

− w związku z powyŜszym w głosowaniu weźmie udział 16 radnych, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XLI/383/2013  

w sprawie zaj ęcia stanowiska w przedmiocie niewyst ąpienia przyczyny wyga śnięcia mandatu radnego 

Marka Ogrodzi ńskiego. 

Ad.26. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja przy 1 głosie „za” i 4 głosach „przeciw” negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− poinformowała, Ŝe na posiedzeniu Komisji była za pozytywnym zaopiniowaniem, poniewaŜ to projekt 

Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej, 

− proponuje obniŜenie cen za wywóz odpadów o 2 zł, przedstawiając uzasadnienie tej propozycji, 

− obecnie w Szczecinku są najwyŜsze opłaty w regionie, które najbardziej dotykają rodziny wielodzietne, 

− podczas posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Burmistrz przedstawił prezentację multimedialną 

dotyczącą pojemników podziemnych, które Burmistrz proponuje wybudować w Szczecinku,  

− radna uwaŜa, Ŝe najpierw naleŜy obniŜyć opłaty, a dopiero  potem inwestować w pojemniki podziemne, 

− środki na taką inwestycję powinny pochodzić z budŜetu Miasta przy wsparciu z WFOŚ, 
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− na początek dla sprawdzenia wystarczyłoby tylko kilka gniazd pojemników podziemnych, Ŝeby sprawdzić, 

jak zostaną przyjęte przez mieszkańców, 

− podtrzymuje projekt uchwały przedłoŜony przez Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli chodzi o meritum sprawy, to teŜ uwaŜa, Ŝe naleŜy zmniejszyć obciąŜenia dla mieszkańców, 

− ale nie da się tego zrobić od 1 stycznia 2014r., 

− trzeba najpierw opracować nowe ankiety, rozesłać je do mieszkańców, potem przeanalizować, 

− to potrwa ok. 5 miesięcy, 

− najbardziej kosztochłonnym czynnikiem jest transport odpadów do Wardynia, 

− nadpłaconych pieniędzy nie moŜna zwrócić mieszkańcom, one muszą być przeznaczone na inwestycje 

dotyczące gospodarki odpadami, 

− w czerwcu 2014r. wygasa umowa, i ewentualnie od lipca moŜna obniŜyć opłaty, nie wiadomo jednak, jak 

wypadną miesiące zimowe, z punktu widzenia prawa nie da się obniŜyć opłat od 1 stycznia 2014r., 

− mieszkańcy domów jednorodzinnych na obecnych opłatach zyskali, mieszkańcy domów wielorodzinnych 

płacą więcej, powstała nadwyŜka i pytanie co z nią zrobić? 

− zaprosił do obejrzenia prezentacji multimedialnej, wyświetlonej na ekranie znajdującym się na sali obrad, 

przedstawiającej oferty pojemników podziemnych, 

− poinformował, Ŝe w przyszłorocznym budŜecie Miasta mogłoby się wygospodarować na ten cel kwotę  

1,2 mln zł, PGK ma juŜ odpowiedni samochód do odbioru odpadów z takich podziemnych pojemników,  

− to prosta obsługa jednoosobowa, uwaŜa to za super pomysł, który zrewolucjonizuje gospodarkę 

śmieciową w Szczecinku, 

− jest juŜ po rozmowach z prezesami spółdzielni mieszkaniowych, pomysł spotkał się z entuzjastycznym 

przyjęciem, wstępnie jest juŜ wyznaczonych 27 punktów, gdzie jest uregulowany stan prawny 

nieruchomości, będzie moŜna wykonać nawet 35 punktów, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej przygotował projekt uchwały na podstawie danych otrzymanych 

z Urzędu Miasta, 

− Burmistrz teŜ chce ulŜyć mieszkańcom, ale nie da się wprowadzić obniŜki od 1 stycznia 2014r., 

− zwracając się do radnych opozycji powiedział, Ŝe zwraca się do mieszkańców, poniewaŜ „wy i tak 

jesteście odporni na wiedzę”. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała Burmistrza, czy to nowa forma zwracania się do radnych przez „wy”, radni opozycji teŜ są 

radnymi,  poprosiła o kulturę wypowiedzi i szacunek do kaŜdego człowieka, 

− nie jest prawdą,  Ŝe nie moŜna wprowadzić obniŜki od 1 stycznia 2014r., kilka dni temu w Krakowie rada 

przyjęła taką uchwałę, tam się da, a w Szczecinku nie ? 

− odnośnie opłat ponoszonych przez mieszkańców, to mieszkańcy teraz płacą więcej, ale nie tylko radni 

mieszkają w tym mieście, radnych stać, ale wielu mieszkańców nie, 

− jaki jest przyrost demograficzny w Szczecinku, skoro opłaty uderzają w rodzinę ? moŜna obniŜkę opłat 

wprowadzić od 1 stycznia, nie trzeba nikomu oddawać pieniędzy, one zostaną w budŜecie. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poprosił Panią Dyrektor Annę Mistę o wyjaśnienie, czy moŜna wprowadzić obniŜkę od 1 stycznia 2014r.? 

− uwaŜa, Ŝe to absolutnie nie moŜliwe, 

− wyjaśnił, Ŝe mówiąc „wy” zwracał się do grupy radnych, dlatego uŜył tego określenia, na szczęście nie jest 

z Ŝadnym z radnych opozycji na „ty”, 

− wyjaśnił, Ŝe przedstawiona propozycja opiera się na danych z trzech letnich miesięcy, 

−  nie wiadomo jak sytuacja będzie wyglądała zimą. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− uchwała dotycząca deklaracji „śmieciowych” jest tak skonstruowana, Ŝe trzeba byłoby podjąć nową 

uchwałę z nowym wzorem deklaracji, wymagającą publikacji w Dzienniku Urzędowym, 

− musiałyby teŜ zostać przeprowadzone konsultacje społeczne, a tego nie da się wykonać do 1 stycznia 

2014r., musiałaby teŜ trafić informacja bezpośrednio do mieszkańców,  

− to na pewno zajmie więcej czasu, niŜ jeden miesiąc, trzeba teŜ na nowo wprowadzić nowe deklaracje do 

systemu informatycznego, a to równieŜ wymaga duŜo czasu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy wybudowanie pojemników podziemnych wymagać będzie zgłoszenia do Starostwa? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− konieczność zgłoszenia dotyczy tylko terenów publicznych, innych nie, 

− tereny spółdzielni mieszkaniowych to tereny publiczne, będą zgody na dysponowanie tymi terenami dla 

potrzeb w/w pojemników, firma obsługująca miasto ma dostarczyć pojemniki, czy to zwykłe, czy 

podziemne. 

 

Roman Matuszak radny: 

− oznacza to, Ŝe będzie musiała być sporządzona przynajmniej szczątkowa dokumentacja budowlana, która 

będzie musiała być zgłoszona w Starostwie, plus zgody właścicieli terenów, 

− to teŜ nie stanie się natychmiast, i równieŜ wymaga czasu, dobrze, Ŝe PGK ma juŜ odpowiedni samochód, 

− uwaŜa, Ŝe Burmistrz przez 8 lat pełnienia tej funkcji aktywności w dziedzinie gospodarki odpadami  

nie wykazywał, stąd tak horrendalne stawki opłat za wywóz odpadów, 

− uwaŜa, Ŝe jak Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej zgłosił propozycję obniŜenia opłat, to Burmistrz 

szybko pomysł ten zakwestionował, Ŝeby za wszelką cenę pomysłu opozycji nie zrealizować. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe radny Roman Matuszak przecenia swoje moŜliwości, 

− projekt radnych Wspólnoty Samorządowej został zgłoszony na tę sesję, 

− radny nie sądzi chyba, Ŝe uzgodnienia i analizy zostały wykonane przez 2 tygodnie po wpłynięciu w/w 

projektu, z punktu widzenia budŜetu Miasta, moŜna to wprowadzić do budŜetu w prosty sposób, 

− budowa pojemników podziemnych to propozycja zgodna z prawem wykorzystania nadwyŜki z opłat, 
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− na temat gospodarki odpadami wie 10 razy więcej, niŜ radny Roman Matuszak, ale nie podejmuje tego 

tematu na kaŜdej sesji, 

− gdyby jako Burmistrz słuchał wcześniejszych propozycji radnego Romana Matuszaka, to dzisiaj Miasto 

obudziłoby się „z ręką w nocniku”, gdyby powstało składowisko odpadów w Trzesiece. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała, w jakim terminie udałoby się przygotować odpowiednią dokumentację umoŜliwiająca obniŜenie 

opłat? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− uchwałę moŜna opracować wcześniej, ale potrzebny jest czas dla mieszkańców,  

− wzory deklaracji moŜna przygotować, ale rozesłanie ich i zebranie wymaga więcej czasu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zaproponowała poprawkę do projektu uchwały, aby nowe stawki zaczęły obowiązywać nie od 1 stycznia 

2014r. ale od 1 marca 2014r. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− skoro Kraków mógł to zrobić, to moŜe warto przyjrzeć się, jak to tam rozstrzygnięto, 

− jeŜeli gdzieś takie rozwiązanie istnieje, to najpierw trzeba się z tym zapoznać, i dopiero w połowie roku 

wprowadzić obniŜkę. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− jest przewidywana zmiana ustawy, która umoŜliwi zmianę stawek opłat bez zmiany deklaracji, 

− gdyby zmiana weszła w Ŝycie byłoby łatwiej zmienić opłaty na podstawie obecnych deklaracji, 

− to nie tak, Ŝe Urząd Miasta nie analizuje sytuacji, 

− wiadomo, Ŝe trzeba będzie zmienić częstotliwość odbioru niektórych odpadów, 

− będzie wiosną nowy projekt uchwały, Ŝeby od 1 lipca zacząć z nowymi stawkami, 

− ceny za śmieci to podatek, dlatego kwoty muszą być zaokrąglone do pełnych złotych, 

− jeśli Miasto chce zainwestować w nowe pojemniki, to teŜ musi zmienić uchwałę, poniewaŜ obecnie są  

w uchwale wskazane pojemniki  innego rodzaju.  

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− poinformowała, Ŝe nie tylko Kraków, ale i Sanok, Brzeg, Radom i inne miasta wprowadziły obniŜenie opłat 

za wywóz odpadów, 

− wszędzie musiała być przeprowadzona odpowiednia procedura i przyjęte nowe deklaracje, 

− Prezydent Krakowa uzyskał zapewnienie, Ŝe jeszcze w 2013r. zostanie zmieniona ustawa umoŜliwiająca 

zmianę opłat bez zmiany deklaracji, oczywiście podchodzi do tych zapewnień z dystansem, 

− popiera projekt uchwały zgłoszony przez Klub Radnych. 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− w Krakowie wszyscy radni byli za obniŜką opłat od 1 stycznia 2014r., dyskusja dotyczyła jedynie kwoty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radni opozycji sugerują, Ŝe Burmistrz i radni Platformy Obywatelskiej nie chcą obniŜyć opłat, 

− zwraca uwagę, Ŝe nie jest to moŜliwe do 1 stycznia 2014r., 

− obiecywana zmiana ustawy moŜe wejść dopiero za 2 lata, jak będzie uchwalona nowa ustawa, będzie 

moŜna wrócić do rozmowy nad obniŜeniem opłat, 

− prosi o nie demonizowanie wszystkiego, Ŝe jak zostaną wprowadzone obniŜki, to ulŜy się ludziom, 

− to są pieniądze „znaczone”, do zmian juŜ Miasto przystąpiło, odbieranie śmieci odbywa się za rzadko, stąd 

niŜsze ceny, ale trzeba będzie zwiększyć częstotliwość, a to moŜe spowodować większe koszty, 

− Miasto moŜe otrzymać z zewnątrz ok.500 tys.zł, trzeba to wykorzystać. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zauwaŜył, Ŝe wszystkich radnych w tej kwestii więcej łączy, niŜ dzieli, 

− zgoda jest co do tego, Ŝe są oszczędności, Ŝe nie wiadomo, ile wyniosą koszty w końcowym efekcie, tj. po 

uwzględnieniu miesięcy zimowych, Ŝe obecnie nie ma podstawy prawnej do obniŜenia opłat od 1 stycznia 

2014r., Ŝe kwota zaoszczędzona musi być zagospodarowana zgodnie z prawem, Ŝe potrzeba czasu, 

− podsumowując proponuje wycofanie przez wnioskodawców projektu uchwały, a wprowadzenie go 

dopiero, gdy będą podstawy prawne. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− w swojej wypowiedzi nie stwierdziła, Ŝe wierzy obietnicom rządu, Ŝe zmiana ustawy zostanie 

wprowadzona do końca 2013r. 

− dlatego proponuje zmianę do projektu uchwały, aby obniŜkę opłat wprowadzić od 1 marca 2014r. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− uwaŜa, Ŝe  mieszkańcy Szczecinka co raz więcej segregują śmieci, propozycja Burmistrza pozwala 

stworzyć coś nowoczesnego, co w sposób korzystny i estetyczny umoŜliwi składowanie odpadów,  

− takie rozwiązania istnieją juŜ w innych krajach Unii Europejskiej, proponuje skorzystanie z tych dobrych 

wzorców, 

− poza tym dopiero mając doświadczenie cyklu rocznego moŜna będzie móc dokonać analizy kosztów  

i zysków w związku z propozycją obniŜki opłat, 

− PGK Sp. z o.o. od dawna juŜ dostarczała pojemniki do segregowania śmieci, a ludzie sami z siebie zaczęli 

juŜ wcześniej segregować odpady. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− nie neguje budowy pojemników podziemnych, ale dlaczego robić to kosztem „najsłabszych”, 

− skoro stać Miasto na dach nad dziedzińcem Urzędu za 700 tys. zł, to powinno teŜ być stać na takie 

pojemniki. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad poprawką do projektu uchwały, dotyczącą 

nowego terminu wprowadzenia obniŜki opłat – tj. od 1 marca 2014r. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 5 głosach „za”, 15 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

nie przyjęła zaproponowanej poprawki. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 5 głosach „za”, 15 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/254/2012 z dnia 12 listopada 2012r. w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalania wysokości stawki 

tej opłaty.  Uchwała nie została podj ęta. 

 

Ad.27. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe Urząd Miasta jest „zasypywany” pytaniami radnej Joanny Pawłowicz i jej wnioskami  

o udzielenie informacji publicznej, 

− tych pytań i wniosków jest tak strasznie duŜo, Ŝe dezorganizuje to pracę Urzędu, 

− zacytował niektóre  z w/w wniosków złoŜonych przez radną, odpowiedzi na nie wymagają pracy wielu 

urzędników, to co robi radna jest niesamowite, ale zgodne z prawem, 

− te pytania to działanie na szkodę Miasta, mające na celu zdezorganizowanie pracy Urzędu, 

− z przykrością stwierdza, Ŝe są one zgodne z prawem, zwraca się do wyborców, Ŝeby zobaczyli, jak są 

marnotrawione pieniądze na w/w  pracę urzędników. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− dobrze, Ŝe Burmistrz powiedział, Ŝe zadawanie przez nią pytań jest zgodne z prawem, 

− zapytała, czy uwagi Burmistrza ma odebrać w ten sposób, Ŝe wyczerpała juŜ limit pytań, które mogłaby 

zadać Burmistrzowi? 

− zapytała, czy Burmistrz się czegoś boi? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapewnił radną, Ŝe niczego się nie boi, i Ŝe radna moŜe zadawać kolejne pytania, 

− chce tylko, Ŝeby ludzie wiedzieli, jak marnotrawiony jest czas urzędników. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− radna Joanna Pawłowicz zadała pytania dotyczące sprawozdania z budŜetu miasta za 2012r. 

− odpowiedzi na niektóre pytania radnej znajdują się w dalszej części tego sprawozdania, 

− poprosiła o dokładniejsze czytanie sprawozdań i dokumentów źródłowych. 
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Wiesław Drewnowski radny: 

− radna nie musi mieć zgody Burmistrza na zadawanie pytań w przyszłości.  

 

Ad.28. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła coroczną informację dot. wyznaczenia podmiotów, w których będzie wykonywana 

nieodpłatna praca na cele publiczne przez osoby skazane na ograniczenie wolności, lub którym 

zamieniono karę grzywny na pracę społecznie uŜyteczną, 

− przedstawiła coroczną informację Naczelnika Urzędu Skarbowego w Szczecinku dotyczącą oświadczeń 

majątkowych radnych z a 2012r., 

− stwierdziła, Ŝe radna Joanna Pawłowicz jest zainteresowana delegacjami słuŜbowymi radnych Platformy 

Obywatelskiej, dlatego odczytała informację dotyczącą udziału radnych PO we wszystkich takich 

delegacjach, 

− radna Joanna Pawłowicz zapytała teŜ, czy Stowarzyszenie „Onkologia Szczecinecka” zapłaciła za 

wykorzystanie odremontowanego Zamku na zorganizowanie swojej konferencji, 

− do Stowarzyszenia tego naleŜy Burmistrz oraz  radni: Marek Ogrodziński, GraŜyna Kuszmar, Katarzyna 

Dudź, Małgorzata Bała, Anna Szymecka,  

− osoby te nie brały za swoją działalność ani złotówki, 

− za konferencję Stowarzyszenie zapłaciło SAPiK-owi, radna  otrzymała z SAPiK-u wykaz zapłaconych 

kwot, 

− czy to szukanie haków, jak w przypadku radnego Krzysztofa Zawady? 

 

Ad.29. Wnioski i zapytania radnych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− ustosunkowując się do w/w wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miasta stwierdziła, Ŝe jest radną i ma 

prawo zadawać pytania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odnośnie zadawania pytań i składania wniosków poprosiła radnych, aby składali je na przygotowanych 

formularzach, odmiennych w przypadku zgłaszania pytań lub wniosków na sesji, i odmiennych 

zgłaszanych w okresie między sesjami. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe nie musi się tłumaczyć, dlaczego zadaje pytania,  

− ale dziwi się zdenerwowaniu Przewodniczącej Rady Miasta, 

− zapytała, czy w takim razie  moŜe dalej zadawać pytania?  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− potwierdziła, Ŝe tak, ale poprosiła o zgłoszenie pytań takŜe na formularzu, 

− radna nie musi się tłumaczyć, ale chyba nie ma przeszkód, Ŝeby te pytania upublicznić? 
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Joanna Pawłowicz radna: 

− potwierdziła, Ŝe nie ma przeszkód, aby przedstawić publicznie jej pytania, 

− z uwagi na to, Ŝe nie została uwzględniona propozycja Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej 

dotycząca ekranu monitorującego zanieczyszczenie powietrza nad Szczecinkiem, wystąpi do 

Przewodniczącej Rady Miasta z pisemnym wnioskiem, aby podjąć działania zmierzające do 

zainstalowania takiego ekranu, z propozycją, gdzie w budŜecie Miasta znaleźć środki na ten cel. 

 

Marek Bogdanowicz radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe radna miała zadać pytanie a zaczęła dyskusję. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała radnego Marka Bogdanowicza, czy w ten sposób chce ją zastraszyć i zniechęcić do zadawania 

pytań? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, Ŝe traktuje to jak wniosek radnej, który zostanie przedstawiony na piśmie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− radny Marek Bogdanowicz nie składał wniosków, i moŜe dlatego nie wie jak to się robi, 

− zapytała, czy są podstawy prawne i moŜliwości, aby w którejś ze szczecineckich szkół powstał oddział dla 

dzieci autystycznych, czy istnieje taka potrzeba, oraz czy mogłaby powstać poradnia dla rodziców dzieci 

autystycznych? 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− wyjaśniła, Ŝe to kompetencje Starostwa, 

− Miasto prowadzi klasy integracyjne dla dzieci z orzeczeniami z Poradni, 

− moŜna zapisać dziecko do takiej klasy, jeśli rodzice tego chcą,  

− w oddziale integracyjnym jest od 3 do 5 dzieci, dzieci autystyczne są róŜne, jedne wymagają nauczania 

indywidualnego, dla innych korzystniejsze jest nauczanie w grupie w klasie integracyjnej, 

− były starania o utworzenie prywatnego przedszkola dla dzieci autystycznych, ale inicjatorka ze względów 

osobistych wycofała się z tego pomysłu deklarując jednak, Ŝe wróci do tego tematu. 

 

Anna Szymecka radna: 

− w związku z uzyskaniem informacji, iŜ nieruchomość radnej Joanny Pawłowicz, dom, w którym radna 

mieszka, została wybudowana z naruszeniem prawa, zwróciła się z pytaniem do Przewodniczącej Rady 

Miasta czy Urząd Miasta moŜe zweryfikować tę informację? 

Pismo zawierające w/w pytanie radnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zapytała radną Annę Szymeczką, co rozumie pod pojęciem „ z naruszeniem prawa”?, 

− jeśli radna nie potrafi tego sprecyzować, to czy nie wie o co pyta? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radna Joanna Pawłowicz się zdenerwowała. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− stwierdziła, Ŝe nie jest zdenerwowana, ale nie rozumie o co radnej Annie Szymeckiej chodzi. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zakończyła dyskusję na ten temat. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− podziękował Pani Annie Mista Dyrektorowi Wydziału Komunalnego za uporządkowanie podwórza  

w pobliŜu jego posesji i wykonanie tam parkingu, pozostaje jeszcze uporządkowanie kwestii śmietnika, 

− pieniądze na parking zostały przeznaczone pewnie dzięki decyzji Burmistrza, dlatego dziękuje równieŜ 

Burmistrzowi. 

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− podziękowała Burmistrzom, radnym i pozostałym osobom biorącym udział w kwestowaniu na rzecz 

Hospicjum za pomoc w zebraniu znaczącej kwoty, łącznie ponad 59 tys. zł. 

 

Roman Matuszak radny: 

− przyłączył się do podziękowań,  

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej kiedy trzeba, potrafi dziękować, 

− podziękował Pani Annie Mista Dyrektorowi Wydziału Komunalnego za odnowienie ciągu pieszo-jezdnego 

wzdłuŜ rzeki Niezdobnej,  

− Burmistrzowi takŜe naleŜą się za to podziękowania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:50. Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


